

Bestyrelsesmøde oktober 2017

Møde med materialeudvalget / onsdagsklubben (Anders, Axel, Jan, Kennet Torben)

Hjælp til byggeri: slut uge 42 eller start 43 skal barriere fjernes i hal B, så gavlen kan fjernes. Skal etableres afskærmning midlertidigt. Eventuelt kan barriere frigøres fra bagvæggen, så den kan blive stående.

Hvad gør vi med bunden i hal A: Bunden forsøges repareret i slutningen af uge 42. Strækker arbejdet sig ind over weekenden 21. - 22. oktober, kan Anna Öhlund flyttes til NBKR.

Plan for baneplejje for indendørs-sæsonen / stævner: Mangler materiel til pasning af bane. Kennet vil gerne køre banerne over efter spring tirsdag og Torben i løbet af torsdagen. Fredag og søndag er ledige. Torben laver plan over banepasning, når der er materiel at køre med.

Sidste nyt – fra klub og distrikt (Kina, Kirsten, Lone, Susanne, Zenia)

Nyt fra D6 møde (stævнемøde, banedesigner) krav om ryttermærker for at få licens bortfalder. Nye regler for mærkning af ridehjelme til stævner fra årsskiftet.

Træningsbane i Almindingen kan bruges - også af D6medlemmer.

Aktiviteter i klubben:

Juledressur og -spring tæt på jul. Juletræstænding i dec.

Mail fra Marianne Perlt. Ser positivt på ansøgning, men der skal tages hensyn til halbyggeri.

Stævne 18. - 19. november, rengøringsdag tirsdag den 14. november klokken 17.

Container opstillet til indsamlet møg fra hallerne, da fibrene ikke er gode for naturen.

Næste møde 7. november klokken 19

Dagsorden Kirsten (aflæsning af målere)